

Title (en)

WIRE OR CABLE REEL.

Title (de)

HASPEL FÜR DRAHTSEILE ODER KABEL.

Title (fr)

BOBINE POUR CABLES METALLIQUES OU AUTRES.

Publication

**EP 0260266 A1 19880323 (EN)**

Application

**EP 86903707 A 19860618**

Priority

SE 8503007 A 19850618

Abstract (en)

[origin: WO8607581A1] Reel for cables or other articles of some length to be unwound and kept on a reel, whereby the reel (1) includes at a distance from each other arrangeable gables (2), assembling devices (3) formed of elements of some length, as rods, and intended for engagement with the gables and further a core (4) which is intended to reach between the gables (2). The assembling devices (3) are arranged, with their end portions, to be able to be introduced into engagement with respective gable to hold the reel (1) together. The core (4) is shaped of two or more separate parts which are shaped to be able to be arranged between the gables (2) and besides to form a bobbin, on which said articles can be wound, to stiffen the reel (1).

Abstract (fr)

Bobine pour câbles ou autres articles d'une certaine longueur destinés à être déroulés et maintenus sur une bobine, la bobine (1) comprenant deux flasques (2) disposés à une certaine distance l'un de l'autre, des dispositifs d'assemblage (3) formés d'éléments d'une certaine longueur, tels que des tiges, et destinés à s'engager dans les flasques, ainsi qu'un noyau (4) destiné à s'intercaler entre les flasques (2). Les dispositifs d'assemblage (3) sont disposés, avec leurs parties terminales, de manière à pouvoir être introduits dans le flisque respectif et à s'engager dans ce dernier pour maintenir la bobine (1) ensemble. Le noyau (4) se compose de deux parties ou davantage, façonnées de manière à pouvoir être disposées entre les flasques (2) et former une bobine sur laquelle lesdits articles peuvent être enroulés, pour rigidifier la bobine (1).

IPC 1-7

**B65H 75/18**

IPC 8 full level

**B65H 75/18** (2006.01); **B65H 75/22** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65H 75/18** (2013.01 - EP); **B65H 75/2245** (2021.05 - EP US); **B65H 75/2254** (2021.05 - EP US); **B65H 2701/515** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 8607581A1

Cited by

CN1047094C

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8607581 A1 19861231**; EP 0260266 A1 19880323; SE 8503007 D0 19850618; SE 8503007 L 19861219

DOCDB simple family (application)

**SE 8600293 W 19860618**; EP 86903707 A 19860618; SE 8503007 A 19850618